

Date: 2 August 2023

التاريخ: 2/أغسطس/2023م

Announcement in respect of the merger of HSBC Bank Oman S.A.O.G. (HSBC Oman) with and into Sohar International Bank S.A.O.G (Sohar International) by way of incorporation (the Merger)**إعلان بشأن إندماج بنك أتش أس بي سي عمان ش.م.ع.ع (أتش أس بي سي عمان) مع وفي بنك صحار الدولي ش.م.ع.ع (صحار الدولي) عن طريق الضم (الدمج)**

Further to the disclosures published by HSBC Oman and Sohar International on 20 June 2023, both of which announce the approvals of the respective extraordinary general meetings to the Merger, and the disclosures published by HSBC Oman on 22 June 2023, 25 June 2023 and 27 July 2023, announcing 3 August 2023 as the record date (the **Record Date**) and circulating the Cash Option Election Form, HSBC Oman hereby requests that all those who hold shares in HSBC Oman as at the Record Date and who would like to elect to receive cash consideration should complete the Cash Option Election Form and deliver the same to Ubhar Capital SAOC before 2.00 pm on 10 August 2023 (further details contained in the Cash Option Election Form).

إحاقاً إلى الإفصاحين المنشورين من قبل أتش أس بي سي عمان وصحار الدولي بتاريخ 20/يونيو/2023م والذين أعلنوا موافقة إجتماعات الجمعية العامة غير العادية على الدمج والإفصاح المنشور من قبل أتش أس بي سي عمان بتاريخ 22/يونيو/2023م، و25/يونيو/2023، و27/يوليو/2023م الذي أعلن عن تاريخ 3/أغسطس/2023م كتاريخ تسجيل (تاريخ التسجيل) وتوزيع استمارة اختيار الخيار النقدي. بموجب هذا، يطلب أتش أس بي سي عمان من جميع الأشخاص الذين يحتفظون بأسهم في أتش أس بي سي عمان كما هو بتاريخ التسجيل والذين يرغبون في إختيار استلام المقابل النقدي، إكمال استمارة الخيار النقدي وتسليم الاستمارة قبل الساعة الثانية من ظهر اليوم العاشر من أغسطس 2023 لأوبار كابيتال ش م ع م (توجد مزيد من التفاصيل في استمارة اختيار الخيار النقدي).

HSBC Oman would like to further announce that the **Record Date (i.e. 3rd August 2023) will be the last day on which shares of HSBC Oman will be traded whereafter trading will be permanently suspended.**

علاوة على ما تقدم، يود بنك أتش أس بي سي عُمان الإعلان أن **تاريخ التسجيل (الثالث من أغسطس 2023) سيوافق اليوم الأخير لتداول أسهم بنك أتش أس بي سي عُمان، وبعد هذا التاريخ سيوقف التعامل على أسهم البنك والتداول فيها.**

For any questions and/or concerns please contact hunaina@u-capital.net or +96899378351.

للمزيد من المعلومات يرجى الإتصال بالبريد الإلكتروني hunaina@u-capital.net أو الهاتف رقم 99378351 +968.

HSBC Oman shareholders are encouraged to refer to the Explanatory Note previous circulated to them in respect of the Merger on 31st May 2023 for further information.

Further announcements on any material developments will be made as and when required.

يُنصح مساهمي أتش أس بي سي عمان بالرجوع إلى المذكرة التوضيحية التي تم تعميمها عليهم في وقت سابق فيما يتعلق بالدمج، بتاريخ 31/مايو/2023م.

سيتم الإعلان عن أي تطورات مادية في حينه متى ما كان ذلك مطلوباً.



Hussain Mohsin Al Lawati
General Counsel



حسين بن محسن اللواتي
المستشار العام